<u>讚美祢歌聲</u> Song of Praise

隨着節奏唱未停 頌讚天君主統領 流露愛意暖意心感高興

Everyone arise and sing Glory to the King of Kings I proclaim His love is everlasting

Shout to God with voice of praise
Clap your hands and
sing a joyful song
Come together in one spirit
praise His name

磐石我信靠是神 救恩基督去指引 寧願捨己謙卑拯救了萬民

The rock is my faithful God
Save my soul and make me whole
Thy great sacrifice He died on
Calvary

Shout to God with voice of praise
Clap your hands and sing a joyful song
Come together in one spirit
praise His name

隨着節奏唱未停 頌讚天君主統領 流露愛意暖意心感高興

Everyone arise and sing Glory to the King of Kings I proclaim His love is everlasting

Shout to God with voice of praise
Clap your hands and
sing a joyful song
Come together in one spirit
praise His name

磐石我信靠是神 救恩基督去指引 寧願捨己謙卑拯救了萬民

The rock is my faithful God Save my soul and make me whole Thy great sacrifice He died on Calvary

Shout to God with voice of praise
Clap your hands and sing a joyful song
Come together in one spirit
praise His name

隨着節奏唱未停 頌讚天君主統領 流露愛意暖意心感高興

Everyone arise and sing Glory to the King of Kings I proclaim His love is everlasting

Shout to God with voice of praise
Clap your hands and
sing a joyful song
Come together in one spirit
praise His name

磐石我信靠是神 救恩基督去指引 寧願捨己謙卑拯救了萬民

The rock is my faithful God Save my soul and make me whole Thy great sacrifice He died on Calvary

Shout to God with voice of praise
Clap your hands and sing a joyful song
Come together in one spirit
praise His name

凡是有氣息的誰都響應

All have breath should sing praises to His name